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PREDLOG ZAPISNIKA 

 
 
 
OBČINSKI SVET        
Odbor za finance in premoženje 
 
Številka: 011-0063/2020-2(110) 
Datum: 14. 12. 2020   
 
 

Z A P I S N I K 
 
12. seje Odbora za finance in premoženje Občinskega sveta Občine Slovenske Konjice, ki je 
potekala preko spletne aplikacije Zoom, dne 14. 12. 2020 ob 17. uri. 
 
Prisotni: dr. Jernej Štromajer - predsednik, Peter Štefanič, Stane Frim, Breda Konec, Ivan Furman 
– člani. 
Opravičeno odsotni: / 
Navzoči vabljeni: Breda Obrez Preskar, direktorica Občinske uprave Občine Slovenske Konjice 
 
Sejo je vodil predsednik odbora dr. Jernej Štromajer.  
 
Sprejet je bil SKLEP (5 navzočih, 5 za, 0 proti) 
Sprejme se zapisnik 11. seje Odbora za finance in premoženje Občinskega sveta Občine 
Slovenske Konjice, ki je bila dne 17. 11. 2020. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP (5 navzočih, 5 za, 0 proti) 
Sprejme se predlagani dnevni red. 
 

1. Predlog Odloka o proračunu Občine Slovenske Konjice za leto 2021 (druga obravnava) 
2. Pravilnik o enkratni denarni pomoči za novorojence v Občini Slovenske Konjice 
3. Razno  

 
 
K1 
 
Predlog Odloka o proračunu Občine Slovenske Konjice za leto 2021 je predstavila Nataša Fabjan. 
Predstavljene so bile spremembe za drugo obravnavo proračuna za leto 2021. 
 
Petra Štefaniča je zanimalo, koliko bo občina pridobila na osnovi sprejetega Zakona o finančni 
razbremenitvi občin (ZFRO). Nataša Fabjan je pojasnila, da so spremembe pri sredstvih za 
sofinanciranje investicij iz državnega proračuna, in sicer, ker se črta 23. člen Zakona o financiranju 
občin (ZFO-1), se ta sredstva ukinejo, nadomestijo pa jih sredstva za uravnoteženje razvitosti 
občin, ki jih bo občina prejela v isti višini kot prej, s to razliko, da je po prejšnjem 23. členu ZFO-1 
prejela 4 % v obliki nepovratnih sredstev in 2 % kot povratna sredstva, po sprejetju ZFRO pa bo na 
osnovi 15.a člena ZFO-1 prejela 6 % sredstev primerne porabe kot sredstva za uravnoteženje 
razvitosti občin. Sprememba je tudi pri financiranju posameznih stroškov, saj jih bo kril državni 
proračun, sem pa spadajo plačilo opravljanja mrliških pregledov, obdukcij in tehnične pomoči v 
zvezi z obdukcijo, financiranje družinskega pomočnika, sofinanciranje tržnih najemnin ter 
zdravstveno zavarovanje brezposelnih občanov. V proračunu za leto 2021 je sprememba pri 
sredstvih za uravnoteženje razvitosti občin ter pri stroških za mrliške preglede. Pri financiranju 



 2 

družinskega pomočnika in pri sofinanciranju tržnih najemnin bo sprememba vidna v letu 2022, saj 
se sredstva povrnejo za preteklo leto, zdravstveno zavarovanja brezposelnih pa preide v breme 
državnega proračuna pri odločbah, ki izvirajo iz obdobja po začetku uporabe ZFRO. Dr. Jerneja 
Štromajerja je zanimalo, kaj pomeni to v zneskih, nakar mu je bilo odgovorjeno, da je skupni 
znesek sredstev približno 400.000 EUR, to zajema sredstva, ki preidejo v breme države in 
sredstva, ki so bila prej povratna in so zdaj nepovratna, vendar bo v letu 2021 učinek predstavljal 
slabo polovico teh sredstev.  
Ivana Furmana je zanimalo, kakšne so informacije glede 1,000.000 EUR, ki ga bo občina prejela 
za prizidek k Zdravstvenemu domu Slovenske Konjice. Breda Obrez Preskar je povedala, da so na 
Ministrstvu za zdravje povedali, da trenutno še ni znan nosilec pogodbe.  
Stane Frim je povedal, da spremembe proračuna podpira. 
Naslednje je bil izpostavljen predlog svetnic Snežane Brumec, ki je predlagala povečanje sredstev 
za knjige za 25.000 EUR, pri tem pa bi zmanjšali sredstva za materialne stroške Splošne knjižnice 
Slovenske Konjice za 17.000 EUR ter sredstva za Občinsko glasilo v višini 8.000 EUR. Z 
županovim pismom svetnici, v katerem je pojasnjeno, da sprememba v proračunu ni predvidena, 
se je strinjal Peter Štefanič in dodal, da je predlog podan v številkah, manjka pa vsebina, ni podan 
podatek višine fonda v občini, kaj ljudje iščejo in potrebujejo. Dotaknil pa se je tudi glasila, za 
katerega je predlagal, da se na občini pripravi vsebinska zasnova, saj meni, da Konjiške novice 
niso rešitev za vsebino, ki bi jo skozi to glasilo podajali. 
Breda Konec je predlagala, da bi pri glasilu bilo potrebno gledati tudi na višino stroškov, saj bi bilo 
mogoče z naročili privarčevati, glede na to, kdo bo zadevo urejal. Dr. Jernej Štromajer se je strinjal 
in zanimalo ga je, ali bo to glasilo komplementarno ali nadomestno glasilu Zrcalo, ki ga občina 
letos izdaja drugo leto. Breda Obrez Preskar je povedala, da bo to glasilo komplementarno in tudi 
sodelovanja z Novicami ne nameravamo prekiniti. Povedala je, da je namen iskati najugodnejšo 
ponudbo, vključili pa bi tudi konjiške gimnazijce, ki bi nam pomagali, obenem pa bi jih s tem tudi 
stimulirali.   
Ivan Furman je izpostavil investicijo za pločnik v Žičah in ga je zanimalo, ali bo občina prispevala 
svoj delež, na kar mu je bilo odgovorjeno, da je v načrtu razvojnih programov v proračunu 
zapisano, da bo občina zagotovila sredstva v višini, ki bodo dogovorjena z Direkcijo za ceste RS. 
Glede predloga gospe Brumec pa je dodal, da bi bilo dobro dodati sredstva za knjige, vendar ni 
pravi trenutek, saj je proračun že sestavljen za drugo obravnavo. Breda Konec pa se ni strinjala, 
da bi bila knjižnica »podhranjena«, saj je mnenja, da zelo dobro sodeluje z občino. Ker pa v 
letošnjem letu ni decembrskih prireditev, je predlagala, da se ti prihranki namenijo za nakup 
dodatnih knjig. Direktorica občinske uprave je povedala, da je župan pozval direktorico Splošne 
knjižnice, da pripravi podatke o dejanskem stanju in bodo pripravljeni do seje Občinske sveta. 
Glede zmanjšanja nekaterih stroškov pa je povedala, da so bila sredstva iz nekaterih postavk 
knjižnice že prerazporejene, Nataša Fabjan pa je dodala, da so bila sredstva prerazporejena tudi 
na postavke plač, saj so zaradi izpada prihodkov imeli težave pri izplačilu plač tistih, ki se plačujejo 
iz tržne dejavnosti. 
Dr. Jernej Štromajer je povedal, da bo spremembe proračuna podprl, pozdravlja spremembe na 
prihodkovni strani, prav tako povečanje sredstev za pomoč novorojencem ter sredstva za šolo v 
naravi osnovnošolcem. 
 
 
 
Sprejet je bil SKLEP (5 navzočih, 5 za, 0 proti) 
Odbor za finance in premoženje se strinja s stališčem župana do predloga in pripomb 
proračuna 2021, ki so bili posredovani v času obravnave Proračuna Občine Slovenske 
Konjice za leto 2021 in ne podpira predlogov, predlaganih s strani svetnice Snežane 
Brumec. 
 
Sprejet je bil SKLEP (5 navzočih, 5 za, 0 proti) 
Odbor za finance in premoženje predlaga Občinskemu svetu, da sprejme Odlok o proračunu 
Občine Slovenske Konjice za leto 2021 v drugi obravnavi. 
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K2 
 

Predlog o spremembi Pravilnika o enkratni denarni pomoči za novorojence v Občini 
Slovenske Konjice je predstavila Nataša Fabjan. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Sprejet je bil SKLEP (5 navzočih, 5 za, 0 proti) 
Odbor za finance in premoženje predlaga Občinskemu svetu, da sprejme Predlog 
spremembe Pravilnika o enkratni denarni pomoči za novorojence v Občini Slovenske 
Konjice. 
 
 
K3 
 
Breda Konec je predlagala izdelavo klančin pri stanovanjskih blokih, saj stopnice pred bloki za 
marsikoga predstavljajo težavo. Nataša Fabjan je povedala, da v proračunu je postavka »Občina 
po meri invalidov« in v sklopu te postavke je te klančine možno urediti (glede na višino sredstev). 
Breda Obrez Preskar je dodala, da se vsako leto izpostavijo točke, ki za invalide predstavljajo 
ovire, in se pristopi k odpravi le-teh. Razpravi se je pridružil Peter Štefanič in izpostavil tudi potrebo 
po dvigalu v nekaterih blokih, za kar bi morda bilo mogoče pridobiti evropska sredstva. Ivan 
Furman se je pridružil in predlagal, da bi občinski svet sprejel Odlok, da bi pri novogradnjah 
večstanovanjskih zgradb bilo obvezno dvigalo.  
Staneta Frima je zanimalo, kje bo lokacija pump tracka, nakar mu je direktorica odgovorila, da je 
predviden tam, kjer je zdaj skate park. 
Dr. Jernej Štromajer je želel informacijo o stanju izvajanja participativnega proračuna v občini. 
Direktorica je pojasnila, da so vsi projekti za leto 2020 zaključeni, razen tistih, ki so bili na pobudo 
izvajalcev zaradi Covida preneseni v leto 2021, to pa so »smejalnice« in dobrodelni koncert, 
namenjen za postavitev gugalnice za invalide. Ena pobuda pa ni bila realizirana in tudi ne bo, to je 
postavitev igrišča v Škalcah, ki se je nanašala na postavitev na zasebnem zemljišču, ki ima status 
kmetijskega zemljišča. Dodala je, da so vse informacije v zvezi z realizacijo projektov 
participativnega proračuna objavljene na spletni strani občine v obliki tabele, kjer so opisane 
rešitve in zraven dodane tudi fotografije. Dodala je še, da so priprave za 2021 že v teku, sredstva 
pa so predvidena v proračunu. Povedala je tudi, da je Pravilnik za izvedbo naslednjega izbora 
projektov na osnovi participativnega proračuna že pripravljen, potrebno je le še nekaj manjših 
popravkov. Dr. Štromajer je povedal, da bi želel, da mu to gradivo pošljemo.  
Dr. Štromajer je podal predlog, da bi občinska uprava pripravila prikaz proračuna z infografikami, 
da bi s tem obvestili občane, kam gre njihov denar in zakaj se uporablja ter kakšne so občinske 
prioritete. 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 18.00.            
 

      Predsednik Odbora 
za finance in premoženje 

Zapisala: dr. Jernej ŠTROMAJER 

Nataša Fabjan                                                                                           


